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( folytatás az 1. oldalról)
használó nem veszi igénybe a szolgáltatást, 
miközben a telep költségei nem feleződ-
nek. Az idegenforgalmi oldala a dolognak 
az, hogy ez a „szennyvíz” a Cigányéren 
keresztül a Holt-Körösben köt ki, amely a 
Holtág vízminőségi romlását okozhatja.

Babák Mihály szerint a szakhatóságok 
nem következetesek, mert annak idején vá-
rosi szennyvíz elvezetését csak az élő ágba 
engedték, most meg minden további nél-
kül mehet a holtágba. A tisztított szennyvíz 
olyan biológiai tisztaságú, hogy ha legyűr-
nénk az undorunkat, akkor abból még inni 
is lehetne, de mégis csak szennyvíz, nem 
szívesen fürdenénk benne.  Szarvas a turiz-
mus erősítésében látja a gazdasági fejlődés 
lehetőségét, amelynek meghatározó felté-
tele a  Körös-holtág.  Bizarrnak tűnik napi 
1800 köbméter „szennyvíz” bevezetése a 
turizmus alapját képező holtág medrébe. 

A Polgármester kijelentette, hogy a vá-
ros és a Gallicoop vezetése között nincs 
konfl iktushelyzet, hiszen a menedzsment is 
Szarvason lakik, nekik sem érdekük Szar-
vas hírének devalválása. Az álláspontok kö-
zelednek, és reméli, hogy hamarosan meg-
oldás születik. A megállapodás lényege: a 
tisztított szennyvíz a városi szennyvíztelep-
re kerül bevezetésre, nem a Cigányérbe. 

Babák Mihály kijelentette, hogy a vá-
ros hajlandó akár anyagi áldozatot is hozni 
azért, hogy mindkét fél számára elfogad-
ható és megnyugtató megoldás szülessen, 
hiszen a Gallicoop Zrt. az egyik legna-
gyobb munkáltatónk és adófi zetőnk, fon-
tos a jó viszony a felek között.

Szentesi János a Gallicoop képviselet-
ében igyekezett eloszlatni az aggodalmakat. 
Egy tisztított szennyvízzel telt üveget tett az 
asztalra annak bizonyítására, hogy ez a víz 
minden előírásnak megfelel. (Ránézésre 
valóban tisztának tűnt.) Kérdésre válaszol-
va elmondta, hogy jelenleg a víztisztítóban 
próbaüzem folyik, és a tisztított szennyvizet 
a Cigányérbe eresztik. A távlati – és remél-
hetőleg végleges megoldás az lesz, hogy a 
tisztított szennyvizet a Hármas-Körös alsó 
folyásánál bocsátják a folyóba.

A másik – napirenden kívüli – nagyobb 
lélegzetű kérdés a biogáz üzem volt. A 
Gallicoop a város keleti felében, a Berényi 
út közelében biogázüzemet épít. A lakos-
sági fórumon az érintett lakosság kinyilat-
koztatta, hogy ők nem az üzemet nem sze-
retnék, hiszen az munkahelyeket is teremt. 
Azonban attól tartanak, hogy kellemetlen 
szagokat fog kibocsátani. Ha ez elkerül-
hető, nem akadályozzák az üzem létesíté-
sét. A polgármester elmondta, hogy ez az 
üzem kiváltaná a város legnagyobb bűz-
kibocsátóját, a Katech Rt.-t, megoldaná a 
sertéstelep trágyájának elhelyezését, és 50 
km-es felvevőkörzetből dolgozná fel a trá-
gyát, hulladékot.

A továbbiakban szó esett még a turiz-
musról, annak fejlesztéséről, pályázatok-
ról. Csasztvan András egy „megnyert”, 
mégsem folyósított pályázatról számolt be. 
Számtalan terv van benyújtásra készen, 
ami a város turisztikai vonzerejét növelné, 
pl. a fahíd környékén tervezett víziszín-
pad és a hozzá tartozó, 6–800 főt befogad-
ni tudó nézőtér. Ismét felmerült az Ótemp-

lom előtti dísztér gondolata, a Vajda Péter 
utca végének lezárása és a Kossuth utca sé-
táló utcává alakítása is.

Megnyugtató volt hallani, hogy a város 
egy milliárdnyi kötvénnyel és 600–650 
milliónyi egyéb pénzforrással rendelke-
zik, ami 10%-os önerő mellett 16 milliárd-
nyi fejlesztést tehet lehetővé. Babák Mi-
hály szót ejtett a készülő és elkészült pá-
lyázatokról, amelyek a lehetőségekre vár-
nak; a városközpontról, az esztétikus, tisz-
ta utcákról, a távlati lakásépítési lehetősé-
gekről.

Zárásként dr. Váradi Lászlóné, az egye-
sület elnöke megköszönte a tájékoztatást. 
Példaértékűnek nevezte a Gallicoop Zrt.  
XXI. századi beruházásait, a környezet 
védelme érdekében építendő létesítmé-
nyeit. A viták, egyeztetések sok energiát 
emésztenek fel, de ez az együttműködés 
alapja. A lakosság ellenállását megértéssel 
kell fogadni, mert többször csalódott a „ki-
válónak beharangozott tecnlológiákban”. 
A gyanakvás, félelem a bűztől, szennyező 
anyagoktól megtörtént esetekhez kapcsol-
ható és nehezen feledhető. A jelenlegi tájé-
koztatás is a tények megismerését, objektív 
értékelését szolgálják.  Az Egyesület fon-
tos feladatának tekinti ilyen fórumok szer-
vezését. Ígéretet tett arra, hogy az elmaradt 
témákról a későbbiekben, meghívott ven-
dégek részvételével, még szó esik. Csaszt-
van András március 13-án, 17 órától „foly-
tatja a témák sorát”, a Művelődési házban 
lesz vendége az egyesületnek, amikor az 
idegenforgalom fejlesztés lesz a téma. 

Városszépítők

Babák Mihály a Városszépítőknél

Fontos témákról tájékozódtak

Nőnapi 
köszöntő

Tavasz hajnalán,
Róluk emlékezünk,
A nőkről, kiknek,
Életünk köszönhetjük.

Ki mindent,
Megtesz érettünk, a nő,
Dajkál, ápol,
És felnevel Ő.

Hálánk, szálljon,
Lányra, anyára,
Ki a családot 
Összetartja..

Szépséges nők,
Jó asszonyok,
Kívánunk boldog,
Víg Nőnapot!

A fenti gondolatokkal, Kéri Já-
nos versével köszöntöm a hölgy ol-
vasókat, a város és a környező tele-
pülésen élő, nagymamákat, édes-
anyákat, nagy és kislányokat.

A hosszú tél után, nagyon 
várjuk a tavaszt, és a tavasz 
egyik legszebb napját, a Nőna-
pot, ahol köszönthetjük, a szá-
munkra legfontosabb hölgye-
ket, akiktől az életet kaptuk, 
akik életünk társai, és életünk 
folytatói.

Köszönteni őket, akik erőt 
adnak napi küzdelmeinkhez, 
akik hátteret, nyugalmat, értel-
met adnak életünknek.

Egy ismeretlen költő találó 
szavaival zárom gondolataimat.:

„Megérteni egymást öröm-
ben, szenvedésben, segíteni ha 
csak egy szóval, egy gondolat-
tal is, nagyobb művészet, mint 
végig barangolni a világot, gaz-
dagnak lenni és szórni a pénzt. 
Mert lelkeink kincse talán a 
legnagyobb ajándék és leg-
szebb öröm, amit egymásnak 
adhatunk, s amiért nem tudjuk 
elégszer mondani, hogy...KÖ-
SZÖNÖM.”
Őszinte tisztelettel: 

Földesi Zoltán, az MSZP 
országgyűlési képviselője

Nőnapi 
köszöntő

A közelgő Nőnap alkal-
mából, engedjék meg, hogy 
nagy szeretettel és tiszte-
lettel köszöntsem valamen-
nyi kis- és nagylánykát, az 
édesanyákat, a nagymamá-
kat és dédiket.

Fogadják az egy-egy szál 
virág mellé köszöntő sora-
imat férfi társaim nevében 
őszinte nagyrabecsüléssel.
„Virágot legszebb csokorral,
köszöntést legszebb szavakkal
illik ma mondani.
Őt köszöntjük, aki
emberré fölnevel,
ki magához emel,
s ezzel jót érdemel,
ma Őt köszöntjük, Őt
a drága, drága nőt.”

Isten éltesse kedves 
mindnyájukat!

Dernovics László, 
önkormányzati képviselő

Programnaptár, 
javítva

Február 21-iki szá-
munkban közöltük a Kö-
rös-szögi kistérség nyá-
ri rendezvénynaptárát. 
Amint arra Benedek Eri-
ka Békésszentandrásról 
felhívta fi gyelmünket, a 
szentandrási programok-
ban kis keveredés van. 
Az általa elküldött békés-
szentandrási programok a 
következők:

május 31. Gyermek-
nap-Művelődési Ház kör-
nyéke

június 21-22. Lovasnap 
- Sporttelep

június 27-28. B.I.K.E-
napok Szent András-liget

június 28-29. Simon 
Fiala kajakverseny - Ví-
zitelep

augusztus 9-10. Sport- 
és Vitamin-nap -Sporttelep


